
Verslag van de vergadering van de Parkcommissie, gehouden op donderdag 
24 november 1994 bij Silvia Zoer 

Aanwezig: Andre, Annie, Geert, Rita, Silvia en Trijn 

Afwezig: Albert en Lies 

l _ Opening door Geert. 

2. Verslag vorige vergadering 
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* 
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Trijn heeft John Snijders benaderd voor deelname aan de parkcommissie. 
Hij heeft hiervoor wel belangstelling, maar wil graag even acclimatiseren. 
Andre zal hem na de verbouwing opnieuw benaderen. 
Andre vraagt of Annie de vuilnisemmers in het park wil legen. Dit dient 
1 keer per 2 weken te gebeuren. Hiertoe is zij bereid. 
Meegedeeld wordt dat het fazantenhok is schoongemaakt. In het voorjaar 
zal het hok moeten worden ontsmet. 
Andre is van mening dat er licht bij de speelplaats bij het schapenhok 
dient te komen. 
Besloten wordt een lamp aan het hok te bevestigen en een aantal bosjes te 
verwijderen. 
Met betrekking tot donateurs/sponsors deelt Trijn mede dat Snijders 
alsnog f 100, = heeft betaald. De sponsorlijst wordt ter vergadering 
doorge1open. 
Aangegeven wordt dat er een einddatum gesteld moet worden voor het 
innen van sponsorgeld. Nu duurt het ongeveer een heel jaar voordat het 
geld binnen is. 
Besloten wordt de datum 1 juli 1995 aan te houden. 
Het afsluiten van de keet dient nog te gebeuren. Geert en Lies zullen 
hiervoor zorgdragen. 
Geert heeft geïnformeerd naar de aanleg van een eigen watermeter etc. De 
kosten hiervoor zullen f 1.500, = bedragen + de leidingen die gelegd 
moeten worden. 
Meegedeeld wordt dat het "hobbelding" niet verzekerd is. Andre deelt 
mede dat Atlas te Coevorden het terug wil, omdat dit na zo'n periode niet 
mag gebeuren. 

Ingekomen stukken & Mededelingen 

De brief van Koninklijke Wegenbouw Steven wordt voor kennisgeving 
aangenomen. 
De brief van het Griendtween Drentsche Landontginning Maatschappij 
BV. wordt voor kennisgeving aangenomen. 
Andre deelt mede twee nieuwe sponsors te hebben. Het betreft Cafe De 
Zwarte Racker en Patat/Visboer Wesseling. 
Andre geeft aan een wandklok en een warmhoudplaatje/oventje te hebben 
gekregen van de NAM. 
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Met betrekking tot de Picknickbanken van de gemeente Emmen wordt 
meegedeeld dat deze deze winter zullen worden gemaakt. Ze dienen dan 
alleen nog geverfd te worden. 
Door Andre wordt meegedeeld dat er een aantal brieven zUn uitgegaan 
inzake sponsoring naar: IVM, Willich, Waninge, Zappeije, Daksystemen 
Noord Nederland en Lunenborg. 

Overige agendapunten 

Geen 

6. Financieel verslag 

Trijn deelt mede dat er ± f 4.000,= op de bank staat en er ± f 98,= in 
kas is. 

Inzake de ijsverkoop wordt meegedeeld dat de overgebleven voJJe dozen 
ijs door de ijsfirma terug zijn genomen. 
Voorgesteld wordt om vanaf volgend jaar ook mini-mars etc. te gaan 
verkopen. Hierover wordt enige tijd gesproken en besloten dit in de 
vergadering voorafgaande aan de opening van de keet opnieuw te bespre
ken. 

7. Toekomst park 

Geert vraagt of er is nagedacht over de leefbaarheid van het park. Er is 
wel nagedacht, maar een concrete oplossing is niet gevonden. 

Andre geeft aan dat de benodigdheden van het park in een schuur opge
borgen dienen te worden. Mensen die dan willen helpen kunnen het 
gereedschap etc. dan zelf pakken. Nu komen ze steeds vragen om gereed
schap. 

Met betrekking tot de muizenoverlast wordt aan Silvia gevraagd contact 
op te nemen met de Reinigingsdienst voor plaat11ing van extra gif. 

Aangegeven wordt dat er vervanging dient te worden gezocht voor Lies. 
De vervangingsperiode voor het voeren gaat nu te lang duren. 
Enige tijd wordt hierover gesproken. Besloten wordt om allereerst Bakker 
Van V eenen te vragen maximaal 5 kisten brood te leveren, zodat het 
brood makkelijk in de diepvrieskist geplaatst kan worden. Ook zal Bakker 
Van Veenen worden verzocht het brood in de diepvrieskist te plaat11en. 

Andre stelt voor om een aantal mensen bijeen te krijgen voor het schoon
maken van konijnehokken. De mensen die hiervoor in aanmerking komen 
zijn Janet, Roel, John, Annie, Geert en Andre (Trijn zal als reserve op de 
lijst worden geplaat11t). 
Er zal net zo'n lijst worden gemaakt als die van het WC-schoonmaken. 
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- Vorstperiode. Annie zal zorgdragen voor de waterbakken van de dieren, 
zodat deze niet bevriezen. 

8. Feest park 

Een aantal ideeën worden gelanceerd, namelijk: 
* sponsors/oud-sponsors uitnodigen om 's middags een hapje en 

* 

* 
* 
* 
* 

drankje te komen nuttigen. 
donateurs uitnodigen om 's avond~ een hapje en een drankje te 
komen nuttigen. 
een band huren 
een tent huren 
verzorging drankjes (Munnike of in eigen beheer) 
buurtvereniging er bij betrekken. 

Besloten wordt dit punt elke vergadering op de agenda te plaatsen. 

9. Vrijwilliger voor diverse werkzaamheden 
Reeds behandeld. 

10. Rondvraag 

Andre geeft aan dat volgend jaar nieuw puin op de paden opgebracht 
dient te worden. De bermen moeten echter afgeschermd worden. Zijn idee 
is om dit te doen door middel van bielzen. 
Eerst zal worden uitgezocht van de kosten hiervan zijn. 

Andre deelt mede dat er hij de NAM locaties worden afgebroken. 
Het park kan in het bezit komen van betonnen goten. Het vraagt of 
hiervoor belangstelling bestaat. 
In verband met wateroverlast is het wel makkelijk. Hierop zal in de 
volgende vergadering worden teruggekomen. 

Aangegeven wordt dat de berm hij Alie afgeschermd dient te worden. 
Dit zal kunnen door middel van een hefboom. Trijn gaat na of zij nog in 
het bezit is van een hefboom. 

Aan een ieder wordt gevraagd na te denken wat er volgend jaar met het 
kleine kernenfonds kan worden gedaan. 

11. Sluiting door Geert. 

De volgende vergadering vindt plaats op 12 januari 1995 om 20.30 uur 
bij Geert. 
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Verslag van de vergadering van de Parkcommissie, gehouden op 
dinsdag 10 januari 1995 bij Geert ~lers 

Aanwezig: Albert, Andre, Annie, Geert, Lies, Rita en Trijn 

Afwezig : Silvia 
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3 . 

* 

4. 

* 
* 
* 
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Opening door Geert 

Verslag vorige vergadering 

Rita merkt op ~at de werklijst aangevuld moet worden en ook 
goed bijgehouden. Dit zal gebeuren. 
Andre deelt mee dat de gans nog steeds opgehaald moet worden 
bij Bosma. 
John Snijders wil graag een uitnodiging voor de volgende ver
gadering. 
De waterleiding moet afgesloten worden. Geert zal dit a.s. 
zaterdag doen, ev. met Gerrit. 
Het "hobbelding" moet nog losgemaakt en naar Coevorden wor
den gebracht voor reparatie. 
Café "De Zwarte Racker" moet nog bezocht worden i.v.m. spon
soring. 
Cafe Zalencentrum Erica kan van de sponsorlijst af. Er is 
niet gereageerd op ons herhaald verzoek sponsorgeld over te 
maken. 
Er moet binnenkort besproken worden wanneer er er mini-mars 
etc. ingekocht moet worden i.v.m. verkoop hiervan in de keet. 
Rita zal een lijst maken voor de mensen die hebben toegezegd 
de konijnehokken te willen schoonmaken. De ploeg bestaat uit: 
Janet, Roel, John, Henk, Albert, Andre en Geert. Annie zal 
kontaktpersoon zijn. 
Bij vorst worden de waterbakken toch door Andre verzorgd. 
Er zijn verwarmingselementen aangeschaft en dit voldoet goed. 
Wel moeten er 2 stopkontakten bijkomen. Opnemen op~werklijst. 
I.p.v. bielzen langs de paden wordt besloten hiervoor omge
zaagde boomstammen te gebruiken. 
Besloten wordt om af te zien van de betonnen NAM-goten, hoe
wel de wateroverlast op dit moment wel hinderlijk is. 
Trijn deelt mee dat de hefboom wel geregeld wordt. 
Voorgesteld wordt om een beroep te doen op geld uit het 
Kleine Kernenfonds voor nieuwe balkjes op het klimrek, het 
vervangen van de planken van de bankjes en de schommel en 
voor 1 of 2 nieuwe "hobbelveren" bij de keet. 

Ingekomen stukken 

Brief van IJsselmij/EGD wordt voor kennisgeving aangenomen, 
wel moet hier een adreswijziging naar toe. Annie zal dit doer 

Uitgaande stukken 

Brief aan de NAM met het verzoek om TL-armaturen. 
Nota aan Café De Zwarte Racker. 
Nota aan Vishandel Wesseling 
Brief aan de Reinigingsdienst met het verzoek om extra gif. 
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5. Mededelingen 
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Andre deelt mee kontakt te hebben gehad met BAS. Hij heeft 
meegewerkt aan een enquête door dit bureau. 
Tevens merkt hij op er nog eens nadrukkelijk op gewezen te 
zijn dat alle vrijwilligers van het parkje zwijgplicht hebben 
over de jongeren die via BAS in het parkje komen werken. 
Binnenkort moet het hok van de herten schoongemaakt worden. 
Geert zal dit a.s. zaterdag doen. Ev. met hulp. 
Het schapehok moet bij de volgende schoonmaakbeurt met geel 
zand opgevuld worden. 
De medicijnen voor de fazanten :en kippen moeten nodig toege
diend worden. Andre en Geert zullen dit regelen. 
De hoeven van de geiten moeten nagekeken worden. Geert zal 
dit a.s. zaterdag doen. 
In februari moet de volière schoongemaakt worden. Andre zal 
dit regelen. 
De glijbaan moet verwijderd worden. Geert en Albert Oost zul
len dit a.s. zaterdag doen. 
Het jaarverslag, het financieel verslag en de inventarislijst 
moeten klaargemaakt worden voor de buurtkrant (febr.). Be
sloten wordt de inventarislijst in. de volgende vergadering 
door te nemen. Geert zal deze klaarmaken. 

6. Financieel verslag 

Annie deelt mee dat het banksaldo f 4.573,27 bedraagt en 
het saldo van de kas f 55,32. 

7. Toekomst park 

Albert zal iemand benaderen om als vaste taak, ev. samen 
met Lies, de konijnen te verzorgen. 

8. Feest park 

9 • 

* 

* 
* 

* 

* 

1 0. 

Er is nog geen datum genegeld om samen met de buurtvereni
ging hierover te vergaderen. Dit wordt binnenkort gedaan. 
Andre heeft de nieuwjaarsreceptie in het Schienvat bezocht 
waar het Vrouwentoneel optrad. Is dit iets voor ons? Een· 
leuke sketch tijdens de receptie? Het Vrouwentoneel zou hier
over vergaderen en laten weten of zij dit ev. willen doen. 

Rondvraag 

Trijn deelt mee dat de buurtvereniging vindt dat wij niet bij 
hoeven passen in het tekort na het feest. 
Andre merkt op dat er onkruid gespoten moet worden. Dit wordt 
geregeld. 
John moet voor de volgende vergadering een uitnodiging en de 
notulen krijgen. 
Lies vraagt naar kopie voor buurtkrant. Behalve het jaarver
slag, het financieel verslag en de inventarislijst moet er ook 
een briefje in voor verkopers van het ijs en een briefje aan 
de donateurs. Er kan ook een briefje in voor nieuwe donateurs. 
Er wordt een verdeling gemaakt voor het ophalen van het dona
teursgeld. 

Volgende vergadering - di 21 febr. bij Albert Harms. 
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Verslag van de vergadering van de Parkcommissie, gehouden op dinsdag 
21 februari 1995 bij Albert Harms 

Aanwezig: Albert, Andre, Geert, Lies, Rita en Trijn 

Afwezig : Silvia en John 
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Opening door Andre 

Verslag vorige vergadering 

Werklijst komen we later op terug. 
De gans is nog niet opgehaald. Trijn zal er voor zorgen dat·dit 
snel zal gebeuren. 
Het "hobbelding" is losgemaakt, er is een nieuwe veer en Albert 
zal hem repareren. 
De inkoop van minimars etc. wordt straks nog besproken. 
Rita is bezig met een lijst voor de verzorging van de konijnen. 
De boomstammen liggen bij WEGRO, er wordt aan gewerkt. 
Er zijn op dit moment geen NAM-lampen beschikbaar, wordt nog wel 
aan gewerkt. 
Er wordt geen gif beschikbaar gesteld, Gemeente komt 1 x per maand 
langs. 
Het hok van de herten moet nog schoongemaakt worden. 
Het schapehok ook. 
J.van Aalst zorgt nu samen met Lies voor de konijnen. 
Feest park: samen met buurtvereniging besloten om dit te houden 
ih het 1e weekend van september. 
Opgemerkt wordt dat er algemeen wat onvrede is over het funktione
ren van buurtvereniging/perkcqmmissie. 
Andre merkt op dat er na àflloop van de jaarvergadering van de buurt
vereniging een goed gesprek hierover is geweest waarin bleek dat er 
van beide zijden wat misverstanden waren. 
Besloten wordt de vergadering van de buurtvereniging voortaan met 
2 personen te bezoeken, notulen uit te wisselen en Ludolf te vra
gen een soort van "adviseursrol" te vervullen. 
Kontakt opnemen met buurtvereniging over deze besluiten. 

Ingekomen stukken 
Bericht van Jantje Beton dat wij niet in aanmerking komen voor sub
sidie. Er waren teveel aanvragen. 
De gemeente zal nog een goed woordje voor ons doen. 

Uitgaande stukken 
Er zal z.s.m. een brief uitgaan voor een subsidie-aanvrage uit de 
Kleine Kernen pot. Andre heeft een lijst klaarliggen met wensen. 
Deze gaat z.s.m. naar buurtvereniging. 

Mededelingen 
Op de lijst in school de kopi~n die gemaakt worden voor het park 
apart noteren. 
J. van Aalst vragen om in de parkcimmissie te komen. 
Donateurskaarten vervangen door brief + jaarverslag. 

Toekomst park 
Geert merkt op dat hij binnenkort t~ch moet stoppen met zijn werk 
voor het park en vraagt Andre het voorzitterschap over te nemen. 
Andre wil dit wel doen. 

Financieel verlag 
HAr h~nv~~lnn hAn~~~ITr f ~ h?~ o~ An in v~~ ;~ f 101 ~n 1 
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Feest park 
Doordat Silvia ziek is, is er geen v~rslag van de bespreking~ 
over het feest met de buurtvereniging. 
Besloten wordt dat Trijn kontakt zal opnemen met het Vrouwen
toneel. Zij zal ook informeren naar de kosten. 
Voorlopig wordt gedacht aan het uitnogigen van de sponsors van 
15.00 - 17.00 uur en de donateurs van 16.00 - 18.00 uur met ev. 
een optreden van het Vrouwentoneel tus3en 16.00 - 17.00 uur. 
Ev. sprekers: met Silvia doornemen. 
Volgende vergadering een begroting opmaken. 
Hapjes regelen, dranken tijdig doorgeven aan Ina. 
Uitnodigingen. 
Ev. luidsprekerwagen. 

Werklijst 
A.s. zaterdag gaat er een groep mensen aan het werk in het park. 
Wat op deze zaterdag niet klaar komt komt op werklijst te staan, 
die daarna bijgehouden zal worden. 

Dotiateurs 
Besloten wordt om snel het donateursgeld op te halen i.v.m. het 
lidmaatschapsgeld wat de buurtvereniging binnenkort ook op moet 
halen. 
Trijn doet de Peelstraat 
Albert de Tuinders 
Lies en Rita de Griendtsveenstraat 

IJsverkoop 
Er wordt een lijst gemaakt van de kinderen die ijs gaan verkopen. 
Zij moeten een lijst bijhouden van de verkopen. 
De kinderen moeten met z'n tweeën zijn, hoeven geen leden van de 
buurtverening te zijn. Verkoop van 13.00 - 17.00 uur. 

Rondvraag 
Vraag van de kascontrolecommissie of er geen geld wordt gereser
veerd voor afschrijving. Dit is niet het geval. Wanneer de begro
ting op de agenda staat kunnen wij hierover doorpraten. 
Lies deelt mee dat een paar vrouwen niet weer mee wilden werken 
aan het schoonhouden van de keet. Zij vinden hem vaak te vies. 
Zij heeft ze nog wel om kunnen praten en besloten wordt er op toe 
te zien dat de keet altijd opgeruimd achter blijft na vergaderingen. 
Zij zal een nieuwe lijst maken. Ook voor het maaien komt een lijst. 
Verder deelt zij mee dat zij een waterton met slang en 2 legbak-
ken kan krijgen. Graag. 
Zij heeft een vraag gehad naar de prijs van de konijnen. f 15,-
Rita merkt op dat er in de volgende vergadering besprokBn moet 
worden wanneer de keet schoongemaakt moet worden zodat wij daar 
weer kunnen vergaderen. 
Geert kan aan 2 brandganzen komen. Hebben we geen belang bij~ 
Trijn merkt op dat wij het ijs voor het feest ook b~j Slachter 
kunnen bestellen. 
Andre spreekt nog even af om kopiën en subsidie-aanvragen zo 
snel mogelijk klaar te maken. 
Lies vraagt of het nodig is om elke vergad~ring de hele notulen 
vJor te lezen. Besloten wordt om dil ni~t meer te doen. Iedereen 
krijgt de notulen voor de vergadering en kan ev. opmerkingen en 
vragen onder bet agendapunt Verslag v.d. vorige vergadering kwijt 

11_ Vnl~2nrie vergRdering: dinsrl~g 14 maart om 20.30 ~ur bij Lies. 



Verslag van de vergadering van de Parkcommissie, gehouden op donder
dag 23 maart 1995 

Aanwezig: Andre, Rita, Trijn, Lies, Albert, John en Annie 

Afwezig: Silvia 

1. Opening 
Andre opent de vergadering die alleen zou gaan over de voorberei
ding van het feest en deelt mee dat er toch nog wat dringende za
ken afgehandeld moeten worden. Deze komen eerst aan de orde. 

IJsverkoop 
Er zijn nu 7 kinderen voor de ijsverkoop. 3 paren en Nicole. 
Misschien kan er nog 1 meisje bij. Ev. Nicole als reserve. Zal 
worden overlegd. 
Dinsdagavond overleggen welke soorten ijs dit jaar in de verkoop 
moeten. Liever iets minder soorten dan vorig jaar. 

Sponsoren 
Er hebben een paar sponsoren opgezegd. De opengevallen ruimte op 
het bord zien op te vullen. Er worden een paar nieuwe zaken in Eri
ca benaderd. 

Kleine kernen 
Maandag 20 maart heeft Andre, samen met Temmy, een gesprek gehad~ 
met de heren Slagter en Biemans over de subsidieaanvraag uit de pot 
Kleine Kernen. 
Er is in het park bekeken waar de knelpunten liggen. Niet alles 
wat aangevraagd is wordt gehonoreerd. Het uiteindelijke bedrag zal 
+ f 4.000,-- bedragen. Dit moet voor een paar jaar genoeg zijn. 
De subsidie wordt niet gegeven voor onderhoud. 

Schenking 
Wethouder Reuver heeft een cheque ontvangen van f 500,-- die hij 
mag besteden aan een goed doel. Hij wil deze aan het parkje schen
ken. Woensdag 29 maart kunnen wij hem ophalen. 
Besloten wordt om voop dit geld een hogedrukspuit aan te schaffen. 

·'Zf 2. Feest park 
Het Vrouwentoneel heeft toegezegd te willen optreden. Er zal een 
afspraak worden gemaakt zodat Andre en Lies de dames van informa
tie kunnen voorzien. 
Eventueel nieuwe shirts aanschaffen. Later beslissen. 
Lijst samenstellen voor uitnodigingen. 
Begroting opstellen. Uitgaan van + 130 sponsoren, 100 kinderen en 
300 donateurs (ervan uitgaande dat men samen komt). Totaal+ 530. 
Drank+ f 1.500,--, hapjes (worst, kaas, zoutjes) f 300,--,-tent
huur f-600,--. 
Aanvang 3 uur voor de sponsors. Ontvangst met koffie/thee. Iedere 
gast krijgt 2 consumptiebonnen. ~4 sprekers. Daarna Vrouwentoneel, 
rondleiding, ev. nog een keer toneel. 
De donateurs worden om 4 uur uitgenodigd. De middag duurt tot 6 

uur. sr~ \M\4-vcL~-

3. Volgende vergadering: donderdag 13 april om 20.30 uur in de keet. 



Verslag van de vergadenng van de parkcommissie gehouden op 14 maart 1995 bij Lies 

Aanwezig .Albert Andre ,Anrne lies er .S;!via 

Opening 0001 je voorzitto::'r. 

'Jerslag vor;ge \18îgader111g 
i-<pt VWSi<'lO wcrrlt conform ont\1</F!m v:::istoPstF>ki ' - - .._. " • • - i~ • • ..:;,; - H -

*-'"' r--~aar aa:1\eiding van :îet ~'es;ag vvoï(Jt deAvverk\ïjst \;oor~ 995 opgesteld 
# kt.m<=.tmesr zaaien .-ti-- ey,,_ '~ > t.. '\ "- J 
# sci1offe1en ~ o" 'y.u_. J) 9~J~ 
#S~ciant 
# on!au1d spu1teri ~I\ 11 l) "' l . l u ) i 
· · · ,. 1 · 1 " ln:.."L-"' fai_u"X..t~ t.-.- ~ ~i~" ~~ .Á.-k '1...<.;."',c·\ 
# h0bbe!c;r1ç~ Klaa~iiaKen 

: pic;'.nick~a~,ke 1 ~erven ~a,,..J·--~ ~ '-' ~ · \î , 1\ ~ , \ / 
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tf'1k' 1 te:l-eti--~Ch.ap.t:;Qr+e*-SÇ!}C.:~n . .Q..N\ ~.~~\,-\ Oh <)·~i "-"" ~ ~v\-wc:." ... '>~~ \ ï<~ 
# georok•:;n puin verspreiden 
# kiimrek repareren 
:r.+ \1\11p vvap repareren 
# basketba!:i~:ger p!aatsen 
# vvanc schaperfr10k i:·,aatse·1 

:f b1e1zen aanscnaffen en plaatsen 
# lampen van de N.A1\1 zijn besch;kbaar dienen oiastic kappen voor aangeschaft te worden 
# vol1ere voorzien van riieuv .. ' gaas 

# IJ'~s~~~m~~~kk.t1r. c~ l.<-<~~ >l-1,.. ~..;\ V\.A Q..vv..> ~ I'~ , .. J 1.4-

lngekomen stukKen en Uitgaande stukKen 
3i!via deelt mede br:even te hebûen cntJangen van Jantje Beton. Speeihout en de Donateurs 

Mededeiingen 

a1efsral en de die:·en (ais deze schade aan cierden beror.:kenen). 

Toekomst parK 
B'.: agendapu'ît '.? is eeri 'NerkliJst opgesteld 

Financieel Verslag 
A nn1e di:»:~;t mede dat er 210 gul,..18ri 1n k:as 1s en 3 g·14 90 op de bank Trijn heeft nog 190 
gu\der 

~ Feest parK 
Het \1rou'Nemor.eei za1 binne:·1Kon: rneede1en of zij stukjes gaan opvoeren ti1dens het feest 

~et C'.:l!'e;ie var: B er \IV za! scnri'i:e!'.ik benaderd rr.oeter: '."JOrder voor een spreKer 

/oor het o1Jste1ien van een öegrot!ng ·Jocr :·iet feest zai 8er1 óp211te oijeeni<o:nst worden 
georga 11!seer;) e;i wei O\) 23 maart om 20 ::>;J uur 01J 1::,nare. 

Donateurs 

IJs en Snoep 
De kinderen zuiier; nogrnaais tenaderd worden of zij zondags bij de keet wiilen zitten. dit 
0rr1nat het 9anrneic;;ngspercentage iaag is. 



Verslag van de vergadering van de parkcommissie gehouden op 13 april 
1995 in de keet. 

Aanwezig: André, Albert, Geert, Rita, Lies, John, Trijn en Annie 

1. Opening door de voorzitter. 

2. Verslag vorige vergadering 
N.a.v. het verslag wordt een nieuwe werklijst opgesteld: 
- klft'i"Stmest strooien / gras zaaien 
- s c;-(o f f e 1 e n 

onkrl!%'d spui ten 
hobb~di~~ kl~rmaken 
picknic~anken verven 

- herten- en schapenhok sc~nmaken 
gebroken puin verspreiden~ 

- klimrek repareren./ haken verwijderen 
- yjJ1f wap repareren 
- basket~lringen plaatsen 
- wand schapenhok plaatsen / begroti?g maken 
- hoenderstee verven 
- bielzen aanschaffen en plaatsen 
- volière voorzien van nieuw gaas 
- glijbaan verplaatsen 
- vuilnisba~p~'n ophangen/ _ 
- Kon~kt opnemen met de heer De-kker i.v.m. st~eprojekt 
Er zijn geen plastic kappen voor de lampen beschikbaar. 
Lies heeft een lijst klaargemaakt van medewerkers voor de ijsver
koop en zal een coostet- ~~aken. 
Trijn heeft kontakt met ev. nieuwe sponsors en krijgt hierover 
later bericht. 
Geld van de schenking van de heer Reuver is opgehaald en besloten 
wordt de duurdere hogedrukspuit aan te schaffen. 

3. Mededelingen 
Andre heeft kontakt gehad met de Rabo i.v.m. WA-verzekering. 
Er zijn wat nieuwe regels gekomen. De bordjes over eigen risico 
zeggen niets. André zal de polissen met de verzereraar doornemen 
en informeren naar de premie. Er moet in ieder geval een goede 
verzekering zijn. 
André heeft bericht gehad van Silvia dat zij met onmiddellijke 
ingang stopt. Besloten wordt om aan mevrouw Meijer te vragen haar 
werk over te nemen. 

Trijn deelt mee dat het werk haar ook teveel wordt en dat zij wil 
stoppen. Wel kunnen wij af en toe een beroep op haar doen. 
Besloten wordt de heer Schepers te vragen haar te vervangen. 

4. Ingekomen stukken 
Geen 

5. Uitgaande stukken 
Misschien nog bij Silivia. Kontakt opnemen. 

6. Financieel verslag 
Er is~ f 1.000,-- in kas en+ f 6.000,-- op de bank. 

7. Toekomst park 
Geen bijzonderheden. 



kontakt opnemen met één van de dames. 
Zij willen voor niets optreden, eventueel een vrije gift. Hier
over zullen wij ons nader beraden. 
Er zal t.z.t. een advertentie moeten worden geplaatst. Ook vroe
gere donateurs moeten bericht. 
Besloten wordt om nieuwe shirts aan te schaffen. Deze zullen ei
gendom van het park blijven. 
Er moet een begroting worden gemaakt. 
John deelt mee dat hij niet aan een tent kan komen. Er moet dus 
snel een andere gehuurd worden. 
Ballonnen oplaten: vrijdagmiddag de hele school. Brief je opstellen. 
Gas bestellen. 
Werklijst maken voor feest. 

9. Overige punten 
Geen. 

10. Volgende vergadering 
Donderdag 18 mei om 20.30 uur in de keet. 

11. Rondvraag 
Rita heeft het tijdelijk te druk om de vergaderingen te bezoeken 
en om op de dinsdagavonden in het park te helpen. 

12. Sluiting door de voorzitter. 



" 

Gehouden op 
Aanvang 
Plaats 
Notulist(e) 

Aanwezig waren 

Afwezig was 

01. Opening. 

Verslag van de vergadering van de parkcommissie. 

18 mei 1995 
20.45 uur 
Keet Griendtsveenpark 
Sylvia Meijer 

: André Blaauwgeers, Albert Harms, Geert Alers, Lies Hof en 
Annie de Ruiter. 
: John Schneider. 

De voorzitter opent de vergadering en heet SM welkom. 

02. Verslag vorige vergadering. 

- Begroting maken voor het hele jaar. 
- Rooster medewerkers voor de ijsverkoop hangt in de keet. 
- Kontakt met dhr. Dekker i.v.m. stageprojekt; dit is helaas niet haalbaar, het is te 
duur en te tijdrovend t.o.v. de leerlingen en vanuit het Griendtsveenparkje diende er 
altijd toezicht gehouden te worden op de leerlingen. 

03. Mededelingen. 

- De tegoedbon van dierenspeciaalzaak Koopman uit Nieuw Amsterdam is besteed 
aan voer. 
- Capelle heeft in plaats van sponsorgeld 2 vrachten puin geleverd. 
- Het Buurtschap "potje" is opgeheven en een bedrag ad f 139,40 heeft AdR reeds 
in ontvangst mogen nemen. 
- -Silvia zoer heeft de administratie overgedragen aan AB. AdR, AB en SM komen 
woensdag 31 mei a.s. samen (bij AB) om orde op zaken te stellen. 
- AB heeft kontakt gehad met de bank en op maandag 22 mei 1995 zal hij nog een 
gesprek hebben bij hem thuis. (een werknemer van de bank is Iangsgeweest met een 
expert, alhoewel daar niet om gevraagd was.) 

* Eén én ander dient goed uitgezocht te worden met het oog op: 
- aansprakelijkheid (vooral de kleine lettertjes) 
- verzekeren van losbrekende dieren 
- goede vermelding van het kadastrale nummer van het Griendtsveenpark 
- verwijderen van het oude adresnummer op de plois(sen) 

- B. Snijdrs heeft een gift van f 1.200, = gegeven voor het feest. 
- BAS: Bertram Schuring werkt op de zaterdagen van 08.30 uur tot 15.00 uur en 
dit tot en met 10 juni 1995. Bij afwezigheid van AB zullen LH of AdR werkop
drachten geven (stemmen ze onderling at). 
- Kleine kernen pot: na goedkeuring kunnen we rekenen op f 4.000, =. 
- Trijn Oost is gestopt, maar we kunnen wel op haar terugvallen; helaas komt de 
heer Schepers haar niet vervangen. 



04. Ingekomen stukken. 

- Kran~je van BAS 
- Folder van de Rabobank over verzekeringen 
- Folder Jemaho (zie punt 7) 

Uitgaande stukken. 

- Misschien nog in de administratie van Silvia Zoer. 

05. Werklijst. 
SM zal proberen een nieuwe lijst te maken en deze komt dan in de keet te hangen. 
(Gaarne op- en/of aanmerkingen hierop(over).) 

- Kunstmest strooien dient nog te geschieden in de gei tew ei. 
- Gebroken puin verspreiden wordt aan gewerkt. De commissieleden proberen 
zoveel mogelijk vrijwilligers te ritselen, zodat ·de vrouwen kunnen harken en wel 
voor dinsdag 23 mei 1995. 
- Klimrek repareren en haken verwijderen. 
- Wand schapenhok plaatsen: de heren John van Aalst en Gerrit Hof hebben aange-
boden dit "klusje" deze zomer voor hun rekening te nemen. Het materiaal dient dan 
wel aanwezig te zijn, dus even met de heren afstemmen wanneer ze dit willen 
uitvoeren. 
- Hoenderstee verven; zijn ze reeds aanbegonnen. 
- Bielzen zijn aangeschaft, maar moeten nog wel geplaatst (gehaald?) worden. 
- Volière voorzien van nieuw gaas, dit dient bekostigt te worden uit de kleine 
kernen pot. 
- Peuterglijbaan behoeft niet verplaatst te worden, maar de trottoirtegels moeten 
verwijderd worden. 
- Bankje repareren. 
- Bij lantarenpaal bout afslijpen. 
- Kraan in de keet dient vervangen te worden i.v.m. lekkage (AH : ligt dit aan het 
kraanleertje?) 
- Konijnehokken netter maken met name het voorfront aanpassen. 
- Verf werkzaamheden: tussenhokken en kabelbaan. 

06. Toekomst park. 

- Verkoop van dieren en eieren op dinsdag van 19.00 - 20.30 uur en op zaterdag 
van 10.00 - 12.00 uur. LH zal hierover een tekstje maken voor in het buurtkrantje. 

- Nieuw commissielid: commissieleden gaan personen polsen,het liefst iemand van 
het mannelijke geslacht, anders komen de heren in de minderheid. 

- Taakverdeling: het liefst één beheerder voor het materiaal en één beheerder voor 
de dieren. 

- Donateurs en sponsering: streefdatum hiervoor is 1 juni 1995 aanstaande. 



07. Financieel verslag. 

In kas f 828, 75 
Op bankrek. - 9.429,75 (incl. gift B. Snijders) 
Openstaande nota's .f 1.000, = ijs. 

- Nieuwe sponsor binnengehaald: Sportschool Savenije. 
AdR zal zorg dragen voor verwijdering van gestopte sponsoren en aanbrengen van 

nieuwe op het bord bij het Griendtsveenparkje. 

- Grasmachine: 
*i.v.m. verkeerd gebruik dient er een notitie te komen hoe het wel moet, 
zowel op de machine als in de schuur. 
*AB en GA hebben een goede deal kunnen maken bij Jemaho. Tegen inleve
ring van de oude grasmaaier kunnen we de Yamaha GRS 481 DBH55 kopen 
voor .f 2.000,= (normale nieuwprijs! 3.500,=) 
Dit komt momenteel ongelegen uit en daarom zal GA vragen of we uitstel tot 
aanschaf kunnen krijgen tot september of het volgend voorjaar (natuurlijk tegen 
hetzelfde bedrag). 

- Nu we het toch over maaien hebben, de waterkant wordt in het vervolg gedaan 
door de heer Ruud van Veen. 

08. Feest 10-jarig bestaan park. 

- Er is een tent besteld incl. podium, kosten ± f 550, =. 
- GA heeft tussen neus en lippen doorgekregen dat de Vrouwentoneelgroep al een 
leuk stukje hadden. 
- Wethouder mw. Huinre komt als spreker. 

(Jan Slagter moet ook bericht en via hem moet er iets in de krant) 
- Het zou een eer zijn als we de "oude" heer van de Griendt als spreker konden 
krijgen voor de buurtvereniging. 
- Shirts: liefst polo-model met lange mouwen; in ieder geval 30 stuks voor 
commissieleden en aanhang en eventuele vrijwilligers, maat XL. 

* Folders aanvragen 
* Welke kleur wordt het shirt (logo wit) 
* Bij wie bestellen? Wel of geen sponsor of donateur. 
* Bestellijst voor bezoekers. 
* Logo wordt vanzelfsprekend het haasje. 

(De vrouwelijke commissieleden zullen zorgdragen voor kleur, bij wie en bestellijst) 
- Uitnodigingen : op welke wijze zal dit verzorgd worden? Sponsors en donateurs 
persoonlijk bericht zenden via de PTT wordt veel te duur, SM zal informatie omtrent 
tarieven halen op het postkantoor. 
Eventuele oplossing zou een advertentie in diverse dag/weekbladen zijn. 



09. Rondvraag. 

10. 

11. 

- GA vraagt of de heer Stef Heijnen al iets ontv~ngen heeft voor de glijbaan. 
Daar dit een buurtbewoner is, kunnen we daar niet aan beginnen, anders is het eind 
weer zoek (wie wel en wie niet). 
- Trijn Oost zorgde altijd voor de bedankpresentjes, vanaf nu zullen Lies en Annie 
dit overnemen. 
- Lies en Annie zullen. zorg dragen voor een presentje voor Silvia Z. en Trijn 0. 
- GA stopt m.i.v. heden met de beheerswerkzaamheden, hij blijft doorgaan v.w.b. 
het grasmaaien en de konijnehokken schoonmaken, dit heet als hij er tijd voor heeft 
i.v. m. bouwwerkzaamheden. 
- GA houdt de commissiewerkzqaamheden aan en blijft komen op de vergaderingen. 

Volgende veq~adering. 

De volgende vergadering zal gehouden worden op donderdag 29 juni 1995 om 20.30 
uur in de keet. 

W.V.T.T.K. 

na vertrek van GA, AH en LH. 
- IJshokje zou ook open moeten zijn op Hemelvaartsdag (25-05-1995 bij mooi weer) 
en op 2e Pinksterdag 05-06-1995 in ieder geval. 
- Barbeque-avond is op 24 juni 1995 aanstaande en SM kreeg omtrent dit uitleg. 

12. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering om ± 23. 15 uur. 



·-;,,,..--

Buurt- en Belangenvereniging "DE PEEL• te Erica 

GRIENDTSVEENPARK 

BEGROTING 10 - JARIG FEEST 
- Tent f 600,= 

- Shirts ± 20/30 stuks 600 = 
' 

- Sprekers Huime, Griendtsveen 
Buurtvereniging 30,= 

- Vrouwentoneel 

- Uitnodigingen (Huime/ 
Slagter enz.) 

- Bloemen 

- Drank, glazen enz. 

- Hapjes allerlei 

- Ballonnen, touw, gas, e.d. 

- Koffie, thee, koek, e.d. 

- Onvoorziene kosten 

100,= 

300,= 

100,= 

600 = ' 

100,= 

250,= 

250,= 

150,= 

f 3.230,= 



Buurt- en Belangenvereniging "DE PEEL" te Erica 

GRIENDTSVEENPARK 

VOORLOPIGE BEGROTING 1995 
- Voer 

- Veearts 

- Elektriciteit 

- Bestrijdingsmiddelen 

f 4.000,= 

500,= 

700,= 

200,= 

- Diversen onderhoud/reparaties - 1. 500, = 1. o o o 

- Schoonmaaakartikelen 

- Verzekeringen 

- Feestweekend 

- Portokosten enz. 

- Water 

- Huur 

- Inkoop dieren 

..: Bloemen en cadeaus 

- Bankkosten 

- Feest 

- Afschrijvingen 

400,= 

400,= 

250,= 

150,= 

-]·r~= 1e0-

l0,= 

250,= (oo 

100,= 

15,= 

- 3.()00,= 0 

- 1.500, = 3ooû 

f 13.125,= 



Verslag van de Parkcommissie vergadering van 29 juni 1995 

Aanwezig waren: Lies Hof, Albert Harms, André & Rita Blaauwgeers en Sylvia Meijer. 

Door de geringe opkomst wordt besloten om de vergadering te verplaatsen naar 20 juli 
1995. 

Er zijn een aantal lopende zaken die echter direkt aandacht nodig hebben en afgehandeld 
moeten worden. 

01. Opening 
De voorzitter betreurt de opkomst. 

02. Verslag vorige vergadering 
Wordt behandeld op 20 juli a.s. 

03. Mededelingen van: 
De voorzitter: - grasmaaier is aangeschaft 

- Sylvia krijgt een loperssleutel van het park 
- Diepvriesproblemen; als we de volgende keer weer problemen 
krijgen met de vriezer dan kunnen we Slagter bellen, het tel.m. van 
degene die dan dienst heeft moet bij op de lijst komen in de keet. 
- Nieuwe sponsor; Wegro uit Schoonebeek, moet nog nota hebben 
voor f 100,= 

\! - Polst Papa Jo ook nog voor sponsering 
- Interpolis verzekering afgesloten 
- Peuterspeelzaal Peuterhof uit Nieuw Amsterdam gaf een donatie 
van/ 25,= 

Overige aanwezigen: Sylvia heeft sponsorbrieven gegeven aan verhuisbedrijf 
Dorenbos en "Le Camping de la Famille" uit Frankrijk 
(deze laatste is goed voor f 100, = moet nog nota) 

04. Ingekomen stukken 
- Halt 
- Procesverbaal 

Verzoek aan Sylvia om de afkortingen achterwege te laten. 

- Interpolis (reeds afgesloten) 

05. Werklijst 
De heer Germes heeft wandplaten aangeboden voor het schapenhok, dit wordt 
waarschijnlijk nog voor het feest afgehandeld. 



08. Feest 10-jarig bestaan park 
Uitnodigingen komt tijdsvermelding van 15.00 tot 18.00 uur voor zowel sponsor als 
donateur en bewoners van de Berkenlaan en Griendtsveenstraat. 

Programma 

10.30 uur Kinderen uit de buurt ballonnen uitlaten en krijgen nadien een attentie van 
het park 

15 .00 uur Koffie 
15.30 uur Sprekers aan het woord 
16.30 uur Rondleiding 
17.00 uur Vrouwentoneelgroep 
17.30 uur Tijd voor een hapje en drankje 
18.00 uur Slot 

Bestellijst 

Verwacht worden ± 150 tot 200 personen voor de feestmiddag 

10 kratten bier 
5 kratten malt 
1 kratjus d'orange 
1 krat appelsap 
2 kratten cola 
1 krat moesel 

wijnglazen en bierglazen 
± 200 kop en schotels -+ deze worden gereinigd in de vaatwasser van André en Rita 

Hapjes 
noten, kaas, metworst e.d. worden besteld bij supermarkt Vinke i.v.m. korting. 

Bloemen van Van Oenen 
Cake van Van Veenen 

T-shirts 
Rita bell nog een aantal bedrijven o.a. Hacom, Chris Zwiers en een bedrijf in 
Klazienaveen 

10. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om ± 22.00 uur 

Tot 20 juli 1995. 



Verslag van de vergadering van de Parkcommissie van 20 juli 1995. 

Aanwezig waren: Annie de Ruiter, Albert Harms, Lies Hof, André en Rita Blaauwgeers, 
Geert Alers, John Sneider en Sylvia Meijer. 

01. Opening 
De voorzitter opent de vergadering 

02. Verslag van de vorige vergadering 
Spreekt voor zich, zie notulen 29 juni 1995 

03. Mededelingen van: 
De voorzitter - Opkomst in het algemeen matig tijdens de vergaderingen. 

- Toch proberen om nieuwe commissieleden te werven 
- geen, zie 07 De penningmeester 

De beheerder - Hooi in krat bij (op) konijnehokken, dit hoort niet 
- John vragen of hij op donderdag kan helpen als het voer 

geleverd wordt. 
~

~ -

Voer in tonnen en daarop vermelden met plakletters wat 
erin zit. 

Overige Sponsoringlijst 

04. Uit- en ingekomen stukken 
Brief aan: NAM BV 

Nota aan: 
Griendtsveen BV 
Camping in Frankrijk 
Wegro BV 

Brief ontvangen van: NAAI BV 
Griendtsveen BV 

Nog te verzenden nota~ aan: 

aktie ondernemen v.w.b. herinnering. 

- Papa AJo Café-Petit Restaurant-Snackbar, De Pallert 16, Schoonebeek 
f 75,= 

- Ruhe Potplanten cv, \Varmoesweg 20/1, Erica 
f 75,= 

- ClOOO in Schoonebeek t.a.v. dhr. Nijland; dit regelt Annie 

05. Werklijst 
- Voor feest graag alles netjes en geverfd. 
- De vrouwen nemen zo langzamerhand de overhand op de dinsdagavonden 

(petje af; tof) 
- Brandnetels moeten verwijderd worden; hand(schoen)matig. 
- Snoeien bij de vijver. 
- Hokken grondig uitmesten 1 week voor het feest. 

06. Toekomst park 
geen aan- of opmerkingen. 

07. Financieel verslag 
± f 5000,= nog op de bankrekening. 



08. Feest 
- Tijdens de receptie worden de extra sponsoren met naam genoemd, in de 

dagbladen niet allemaal. 
- Voor 12 personen een bosje bloemen. 
- Donateurslijst checken. 
- Bestellijst is reeds verzonden. 
- Uitnodigingen le week van augustus verzènden. 
- Kleur van de uitnodigingen spijkerblauw of groen. 
- Annie neemt kontakt op met Mw. van de Kolk i.v.m. kopieerwerk uitnodigingen 

op school, lukt dit niet polst Sylvia H. Wesseling uit Weiteveen. 
- T-shirt gaat niet door, dit worden nu spijkerbodywarmers. 
- Donderdag 31 augustus a.s. komt de tent en wel in de hertenwei. 
- Slaatjes bij Gerard Schulte vandaan. 
- Gratis advertenties aanvragen bij: 

- DGP; - Nieuwsblad van het Noorden en Coevorder Courant. 
- 2 Struisvogels aanvragen bij de Noorderdierentuin Emmen voor het park. 

Uitnodigingen feest ook verzenden naar: 
'\/- NAM BV 

V Dorpsraad Erica 
YGemeente Emmen 

~- Gemeente Schoonebeek 
V- Jantje Beton 
v- De Boer Winkelbedrijven (bij Sylvia in map) 
il Fam. Rensen/ Dierentuin Emmen 

V. Jan Slagter incl. programma 
U N.A. van de Griendt incl. programma 
- H.F. van de Griendt incl. programma 
~Mw. Huirne incl. programma via de secretaresse 
.!"culturele raad Erica 
.v'Daksystemen Noord Nederland 
- Dierenparkje Zwartemeer 
llDiernparkje Wildhof te Erica 
- Dierenparkje Veenoord 
V De Molenbuurt uit Klazienaveen 
YBAS 
- Buro Halt 

09. Rondvraag 
- Vrijwilligers gevraagd voor onderhoud, lijsten ophangen tijdens feest. 

10. Sluiting 
- De voorzitter sluit de vergadering om ± 10.45 uur 

Tot 31 augustus a.s. om± 18.30 uur als de tent wordt afgeleverd en de volgende 
vergadering is op 14 of 21 september 1995. 



Versl«g van de vergadllftig van de Parkco:mmissie 
van 28 aufj\lstus 1995 

Aanwezig waren: André en Rita Blaauwgeers, John Schneid,r, 
Jaap Faassen, Albert Harms, Annie de 
Ruiter, Lies Hof, Geert Alers en Sylvia 
Meijer" 

Opening OPENING!!!! 
De voorzitter deelt mee dat Buro HALT van plan was om op 2 
september te komen?!, dit is verzet naar 9 september 1995. 

L.A.S.-leerlingen. 
Dekker heeft medegedeelt dat ze zelf zorgdragen voor: 
- frisdrank 
- 1 of 2 leexll!l.chten per dag 
- eventueel IR·~iaal 
- ± 19 leerlingen per dag 

Wij moeten zorgdragen voor soep en André is beide dagen a~e
zig en bad graag wat ondersteunming vflt nog een commissielid, 
Annie 1'fltemt deze "last" op haar schouders. 

En nou komt het rommeltje ••••• 

* Tent bij Café Munnike komt op dinsdagavond denkt 
Jaap Faassen. 

* Werkzaamheden park 
- takken rond vijver wegslepen en harken 
- gras bij speelweide om toestellen verwijderen en bossen 
snoeien aan binnenkant speelweide 
- grintpad aanharken en/of vegen 

* Zaterdag 2 september 1995 zal de dierenverkoop gedaan worden 
door André en wie nog meer? ... 

* Ballonnenwedstrijd kinderen: 
1 november 1995 laatste dag inlevering kaartje; de ballon 
die het verst is gekomen wordt beloond met een VVV-bon 
à f 15,-- (Sylvia zorgt voor de VVV-bon) 

* 1 soort ijs in .h,et karretje 
1.Js moet nog besteld worden via Trijn Faassen 

* Vrijdagmorgen 1 september 1995 
- Jaap Faassen en Albert Harms halen ijskarretje op 
- André Blaauwgeers en Herman Rienties halen gasfles op 

* Schenkingen t.b.v. receptie: 
- voor ± 300 personen salade van G. Scholte 
- 10 caken van Van Veenen 
- Boeketten van Marianne van Oenen 
- Posters worden gemaakt door Lies en Rita 



* Vrijdagmiddag: 
vrijwilligers: 

Hennie Waninge, Trijn Oost, Rita en· André Blaauwgeers, Lies 
Hof, Annie de Ruiter, Albert Harms, Geert en Ineke Alers, 
Sylvia Meijer en John Schneider (als deze laatste vrij kan 
krijgen) 

- lange taf el voor de bar en tuintafels voor hapjes her en 
der in de tent 
- receptieboek en consumptiebonnen wordt verzorgd door 
Monika Alers 
- thermokannen voor de koffie 
- consumptieverkoop à f 2,--
- Jan Knaap maakt video-opnamen van de vrijdag en zondag-
middag 

* Donderdagavond 
- tent voor het parkje wordt gebracht, ± 6 personen nodig 
voor opzetten 
- allemaal om ± 18.30 uur aanwezig als het mogelijk is 

* Slecht bericht 
- Geert stopt met de commissie werkzaamheden, deze vergade
ring is de laatste die hij bezoekt. 

Sluiting 

De volgende vergadering is 21 september 1995 

om 20.30 uur in de Keet. 



Verslag van de vergadering van de Parkcommissie 
van 21 september 1995. 

Aanwezig waren: 

01. Opening 

Lies Hof, Albert Harms, John Schneider, 
Annie de Ruiter, André en Rita Blaauwgeers, 
Jaap Faassen en Sylvia Meijer. 

De voorzitter verwelkomt een ieder en opent bij deze de 
vergadering. 

02. Verslag vorige vergadering 
Het feest is afgedaan. 
Monika Alers moet zijn Monika Hof (sorry). 
Plakletters dienen op werklijst te komen. 

03. Mededelingen van: 

Voorzitter - het Griendtsveenpark heeft een tennista
fel gekregen en Marcel steff ens maakt 
hiervoor een nieuw ijzeren onderstel. 
- BAS werkzaam t/m 1 november 1995. 

Penningmeester - 6 dozen ijs gratis gekregen van de 
firma Slagter 

Beheerder 

- Hidding felicitatie 
- tijdens feest 2 nieuwe donateurs fam. 
Maatje en Krüse 
- nieuwe polis binnengekomen ~ Sylvia 
- 5 nieuwe donateurs via André 
- 1 nieuwe donateur via Rita 

- We moeten onze nota vriendelijker opstel
len en er een verslagje in verwerken. 
- Jaarverslag (niet financieel) voor spon
sors 
- Herinnering sponsorgeld 1995 
- Er zijn nieuwe kippen, eenden, fazanten 
gekocht en kippen en fazanten verkocht. 
- De dieren zijn gezond en een wormenkuur 
is onderweg. 



Overige aanwezigen 
- Jaap Faassen 
* Buurtvereniging had f 1.266,83 verlies op 
het feestweekend dit had diverse oorzaken 
o.a. vrijdagavond, zondagmiddag muziek, 
fruit spel, veel klein sppelgoed over. 
Een oude af spraak is dat het verlies ge
deeld wordt 50/50 Park/Buurtver. 
* Herfst/Winter - Programma is klaar. 
* Heeft Rita Blaauwgeers voorgedragen als 
begeleider voor de jongeren van de Jeugd
soos. D.w.z. als de jongeren daar iets in 
zien. 

- Griendtsveenpark 
* T-shirts bestellen 1-malig voor 1 novem
ber 1995 alle maten f 15,= per stuk. Per 2 
stuk betaald men f 27,50. Wit t-shirt met 
groene opdruk. 

04. Uitgegane stukken: 
- uitnodigingen 115 streekpost en 112 overige bestem
ming. 
- info-pakket: *Coevorder Courant incl. uitnodiging en 

aanvraag voor gratis advertentieruimte. 
*Van Rietschoten en Houwens incl. 
uitnodiging en sponsorbrief. 
*Drentse Courant incl. uitnodiging en 
aanvraag gratis advertentieruimte. 

- sponsorbrief: * Warenhuis Wesseling incl. uitnodiging 
* Volume markt Peters incl. uitnodiging 

- nota's: * M. van Oenen Schoonebeek 
* Papa A Jo Schoonebeek 
* Ruhe Potplanten Erica 
* Wesseling Warenhuis 

- werklijst voor de leerlingen van de LAS via André. 
Ingekomen stukken: 
- bevestiging van de NAM v.w.b. de Personal Computer 
- afwijzing van Van Rietschoten en Houwens 
- geiten en schapen per 1 september 1995 te oormerken 
is helaas wettelijk verplicht (Europese normregels), 
adm. kosten f 30,= daaroverheen komen dan de blikjes 
voor in de oren (de kleinste). 
- Kadaverbakken zijn opgeheven; dit betekent voor het 
park een probleem en we moeten proberen dit op te 
lossen zodat ze (de d. dieren) niet voor het park 
liggen. 

05. Werklijst 
- f 4.000,= voor kleine kernen van de Gemeente Emmen 
rubberen zitjes, tangen voor de schommels etc. (Sylvia 
zal dit met Tammy overleggen) 
- Pomp afsluiten zal gebeuren op 4 november 1995 om 
09.00 uur. 
- Leidingen legen gebeurt dit keer andersom dus vanaf 
fam. Leferink naar de Keet toe. 
- Lekkage bij fam. Leferink verholpen. 
- Giftbus klep verven. 



06. Toekomst park 
- Nieuwe leden voor de commissie; het beste zou ziJn 
als we meer helpers hadden op de dinsdag avond en de 
zaterdag ochtend. 
- De konijnehokken dienen werkelijk wekelijks te 
gebeuren, anders ontstaan er problemen. 

07. Financieel verslag 

08. 

09. 

Bank f 6.494,27 
Kas f 98,40 

Kosten en opbrengsten receptie nog niet op papier. 

Nabeschouwing feest 
We denken/gokken dat het redelijk uitkon en er zijn 
± 130 personen geweest. 

Rondvraag 
- Lies: Wat moet er in het buurtkrantje 

André: - lijst met vrijwilligers voor de konij
nehokken en het grasmaaien. 

- wie kontakt persoon hiervoor wil 
worden 

- verkoop van de T-shirts 
- bedankje + verslagje van het feest 

- Annie/John: Kraampjes tijdens kleinveen-/rommelmarkt 
gezelliger inrichten en de vrijwilliger duidelijker 
kenbaar maken 

- Sylvia: Zij zal zorgen dat ze in 1996 het feestweek
end vrij is. 

- John: Heeft een heleboel ideeën voor het feestweek
end, helaas de meeste zijn allemaal al een of meerdere 
keren geprobeerd maar extra volk trek je er niet mee 
tijdens zo'n feestweekend. 

- Jaap: Of André even wil noteren dat de kinderdisco 
dit jaar op 16 december 1995 is. Het bezorgen van de 
folders (buurtkrantje) gaat dit keer anders, iedereen 
wel of geen lid krijgt er één. 

- André: Heeft iemand ideeën voor het park zoals 
stempelpost tijdens de rijwiel 4 daagse. 

Engelage gesproken, maar duidelijk gemaakt dat 
deze niet op het park moeten rekenen/bouwen! 

10. Sluiting 
De volgende vergadering is bij ca_é Munneke op 
2 november 1995 om 20.30 uur. 



Verslag van de vergadering van de Parkco:mmissie 
d.d. 2 nove:mber 1995 

Aanwezig: Lies Hof, Annie de Ruiter, André en Rita Blaauw
geers, Jaap Faassen en Sylvia Meijer 

Afwezig met kennisgeving: John Schneiders, Albert Harms 

01. Opening 
De voorzitter opent de vergadering 

02. Verslag vorige vergadering 
Plakletters ~ Annie. 
03. Herinnering~ André, Annie en Sylvia 09-11-95. 

T-shirt: ± 12 stuks zijn er besteld. 
04. Kadaver ~ André. 
09. Lijst vrijwilligers / kontakt persoon. 

03. Mededelingen van: 
Voorzitter - lampen z1Jn gerepareerd 

- gaas om vijver is gerepareerd na de uitbraak 
van de hangbuikvarkens 
- wand schapehok wordt 4-11-95 gerepareerd met 
medewerking van Jan Blaauwgeers ~ VVV-bon 
(Annie) 
- familie Leferink ook een VVV-bon (An~ 

Penningmeester - Feest 10-jarig bestaan 

Beheerder 

Uitgaven f 1.684,16 
Schenkingen f 2.200,== 

- In kas f 177,75 
- Op bank f 6.122,12 
- Spaarrekening openen en een x bedrag erop 
zetten 
- Kienstobbe uit Weiteveen heeft 2x 
betaald, Annie neemt kontakt op met de 
school 

de 2 nieuwe eenden zijn spoorloos, schadepost 
van f 100,= 
- koppel nieuwe fazanten komen, kosten f 100,= 
- Gemeente heeft weer voerbakken gezet tegen 
ongedierte 

Overige aanwezigen - ballonnenwe~'jd is gewonnen door 
Ingrid Peters 
In "Peels berià'itj " komt lijst van 
namen met af stand 
- Ina heeft groot pak koffie gekregen, 
zodat wij de koffie gratis hebben 
tijdens de vergaderingen bij de Munneke 
Na af loop ook een VVV-bon 



04. Uitgegane stukken - brief aan N.A.M. i.v.m. aanvraag 
tegels 

Ingekomen stukken - bevestiging afhalen P.C. van N.A.M. 
- akkoord bevinding tegels van N.A.M. 
- Geschenken catalogi Jurjen de Vries 
- Speelhout magazine 
- Jantje Beton kaart-verkoop 

05. Kleine kernen - Sylvia / Tammy voorschot aanvragen voor 
het gehele bedrag en dit vervolgens op 
spaarrekening zetten. 
De begroting dient ook gecheckt te worden. 

- Subsidie aanvraag Gemeente Schoon~ek 
Sylvia neemt kontakt op met Jan~;lo 
(Peelstraat 21, tel.nr. 302770) 

Begroting: 
- Golfplaten/Damwand 
- Gaas volière 
- Grenen banken (voor de helft) 
- Schommelzitjes rubberen met 
ketting 8 stuks 
- Klimrek houten nieuwe touwladder 
- Eend 
- Vis 
(Sylvia belt (brief) naar Noorder 
f ietscarrousel en wipwap_) 

± 
± 
± 

f 700,= 
f 500,= 
f 1.000,= 

± f 720,= 
± f 75,= 
± f 690,= 
± f 775,= 

dierenpark omtrent 

Trekkerzadeltjes zijn besteld en worden gestraald 
(verzinkt) 

06. Toekomst park 
werklijst~ André en Annie 

Werkers gevraagd 

07. Financieel verslag 
zie bij punt 03. Penningmeester 

08. Feest 
Dit onderwerp is afgedaan. 

09. Rondvraag 
Lies: - de jonge hertjes blijven die nu in het park? 

André: nee, die gaan weer weg naar Tiecke. 
- jonge konijntjes zijn bijna allemaal gestorven 
die door Haroldzijn gekocht. Oorzaak? 

Kunnen zoveel zijn: verandering van hok, voer, etc. 
Annie: - !etje Kamp moet die nu nog bezocht worden i.v.m. 

donatie? 
Nee, wordt in 1996 wel opgenomen. 

Rita: - briefje ijsco's op prikbord? 
Reeds afgehandeld door Annie. 



Mededelingen Jaap: 
- Mw. van Bladeren is geen lid meer van de buurtvereniging. 
- Kosten feest zijn iets hoger (negatief) uitgevallen 

f 1.387,42 ~onze bijdrage zal f.675,= zijn. 
- Het bestuur heeft 1 lid minder nml. de heer Eisen 
- Gemeente heeft te laat bericht gegeven i.v.m. kappen van 
bomen. 1 rij kappen is 2 rijen geworden door komst van 
waterkrachtcentrale. 
- Jeugdsoos loopt weer prima (petje af Rita) 
- Notulen heeft hij bij zich; ter inzage. 

Lies ~ Jaap: 

André ~ Jaap: 

10. Sluiting 

Brief via A. Gierveld van de Gemeente Emmen. 
H. Waninge is nog steeds ziek 
J. Wolters is ziek 

Edon fabriek/waterkrachtcentrale sponsoring? 
Politiek café sociaal vernieuwingsfonds-nog een 
keer? -- Vergaderen ze(buurtver.) binnenkort 
waarschijnlijk over, want de politieke kopstuk
ken moeten binnenkort toch uitgenodigd worden. 

De volgende vergadering is op donderdag 11 januari 1996 bij 
café Munneke om 20.30 uur. 

9 november 1995 bij Sylvia i.v.m. nota's en herinneringen 
e.d. (André en Annie) 

Buurtfeest 1996: 6, 7 en 8 september 1996. 



INKOMSTEN EN UITGAVEN GRIENDTSVEENPARK 1995 

INKOMSTEN 

Saldo kas f 55,50 
bank 4.873,27 

Totaal per 1.1p95 f 
Donateurs 
Sponsors 
Melkbus/vrije gift 
Giften: 
Buurtschap De Peel 
T.b.v. 10-jarig best. 
Receptie 
Verkoop dieren 

n ijs 
n cons.+loten 

t-shirts 
Rente 

4.928,77 
2.422,50 
4.575,--
1.657,65 

139,40 
1.950,--

825,--
1.111,85 
3.412,35 

279,95 
1851!--
67,46 

f 21.554,93 

U:ITGAVEN 

Huur Griendtsveen f 10,--
Verzekering 378,83 
Elektriciteit 727,65 
Water 75,--
Inkoop dieren 582,50 
Dierenarts+gezondh.dienst 538,39 
Voer 3.257,43 
Bestrijdingsmiddelen 70,--
Aanschaf hogedrukreini-
ger + grasmaaier 
Onderhoud/reparaties 
Kantine 
Kantoorart./postzegels 
Bloemen/kado's 
T-shirts 
10-jarig bestaan 
Inkoop ijs 
Retour donatie 
Bankkosten 
Saldo kas f 444,63 

bank 4.so1,19 
Totaal per 31-12-95 

2.800,--
1.9.H, 10 

248,57 
96,60 

110' --
130, __ 

2. 604, 89 
2.705,65 

25,--
11, 50 

5.245,82 

f 21.554,93 


